



ANBA

أخبار

ISSUED BY : EMPLOYEE RELATIONS DEPARTMENT

تصدر عن : إدارة شؤون العاملين

Issue no .

2024/16

رقم الإصدار

Date: 22/06/1446 Corres:23 December 2024

التاريخ : 22 / جماد الثاني / 1446 هـ الموافق : 32 / ديسمبر / 2024

T0: ALL COMPANY EMPLOYEES

إلى : جميع مستخدمي الشركة

In celebration of the Libyan Independence Day on Thursday, 23 Jamada al-Thani 1446, corresponding to 24 December 2024 has been declared an official holiday.

بمناسبة ذكرى استقلال ليبيا فإن يوم الثلاثاء الموافق 23 جمادى الثاني 1446 هـ الموافق 24 ديسمبر 2024م يعتبر عطلة رسمية وبهذه المناسبة ستغفل مكاتب الشركة بكل من طرابلس وبنغازي في ذلك اليوم .

In recognition of this occasion the Company Offices in Tripoli and Benghazi will be closed on that day.

يطلب فقط من الأقسام أو الوحدات التي تتطلب طبيعة عملها الإستمرار في العمل أو بسبب إحتياجات خاصة العمل في ذلك اليوم وعلى رؤساء هذه الأقسام والوحدات إبلاغ مستخدميهم بضرورة الإستمرار في تأدية أعمالهم .

Only those facilities operating on a continuous basis, or units with special requirements, will be obliged to work on that day. Supervisors of those units will inform their personnel of their obligation to work.

وتنتهز لجنة الإدارة بالشركة هذه المناسبة لتقديم أجمل التهاني لجميع المستخدمين .

The Management Committee of the company takes this opportunity to extend their best wishes to all employees.

والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته ،،،

عثمان سالم الفيتوري

Othman S. Fitouri

مدير إدارة شؤون العاملين

E.R. Manager

